
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I DJURS KAMMERKOR MANDAG DEN 21. AUGUST 2023 

 

Alle bestyrelsesmedlemmer er fremmødte. 

 

Punkt 1 

KONSTITUERING AF BESTYRELSEN: 

Formand Ingeborg Andresen 

Næstformand Rolf Djurtoft 

Kasserer Steen Holst 

Referent Eva Funder Carstensen 

Menigt medlem Søren Raabymagle (Ansvarlig for hjemmesiden) 

Fast medlem Helle Sandberg Zederkof 

 

Punkt 2 

STEEN HAR BRUG FOR VORES UNDERSKRIFTER TIL DEN BANK HVOR VORES FORENING HAR SIN BANK KONTO. 

Banken, hvor vores forening har konto Djurslands Bank, har brug for info om bestyrelsesmedlemmernes 

identitet pga ”lov til at forhindre hvidvask”. CPR nummer skal afleveres til Steen. Det gives i form af 

papirkopi af side i pas med personfoto. 

 

Punkt 3 

HVAD GØR VI FREMOVER PÅ BESTYRELSESMØDERNE I FORHOLD TIL EN LET AFTENSMAD? 

Aftensmad på fremtidige bestyrelsesmøder er fra kl. 17.30 - 18. Helle henter smørrebrød. Herefter møde fra 

kl. 18 - 19. 

 

Punkt 4 

ER DER NOGET, DER SKAL RETTES - OPDATERES PÅ HJEMMESIDEN? KIK EVT. PÅ HJEMMESIDEN INDEN MØDET. DET ER ALTID GODT 

MED FRISKE ØJNE. 

Inde på medlemssiden - meddelelser og arrangementer slettes løbende, sådan at kun aktuelle meddelelser 

og arrangementer fremgår. ”Vigtige datoer” opdateres med to yderligere koncerter. 

Ingeborg foreslår én kalender med både øvegange, ferie, koncerter og kagetjans. 

Søren efterspørger flere billeder til hjemmesiden. Mette Lene har taget nogle, da vi sang Fauré. Søren 

spørger hende efter billeder. 



Vi behøver skriftligt samtykke fra korets medlemmer for at kunne anvende billeder, der er taget i kor-

sammenhæng, på korets hjemmeside. Ingeborg vil lave en underskriftsliste, der fungerer som 

samtykkeerklæring, hvor medlemmerne kan tilkendegive, om billeder af kor og kormedlemmer kan bruges 

på hjemmesiden. Korets medlemmer skal kunne krydse ”ja” eller ”nej” til brug af billeder af dem på 

hjemmesiden. Korets medlemmer skal skrive under på samtykkeerklæringen. Helle har samtykkeerklæring 

fra børnekor, som der kan tages udgangspunkt i formuleringen af. 

 

Punkt 5 

SKAL DER TAGES ET NYT FOTO - ELLER ER VI TILFREDSE MED FOTOET UDENFOR BREGNET KIRKE? 

Vi er tilfredse med det billede af koret, der blev taget udenfor Fuglslev kirke, og som nu ligger på 

hjemmesiden. Billedet kan bruges til plakater. 

 

Punkt 6 

EN NY LYDOPTAGELSE TIL VORES HJEMMESIDE? 

Lydoptagelserne af koret på vores hjemmeside er forældede. Vi nåede ikke at gøre punktet færdigt; det 

udsættes til næste bestyrelsesmøde. 

 

Punkt 7 

SKAL VI LÆGGE DATOEN FAST FOR EN ØVELØRDAG? 

Det besluttes, at vi planlægger med en øvelørdag til foråret. Det er væsentligt at finde en dato i god tid, 

sådan at så mange som muligt kan deltage. Punktet fortsættes på næste bestyrelsesmøde. 

 

EVENTUELT 

Ingen punkter 

 

 


